
 

REFERAT FOR MØTE I PRIORITERINGSRÅDET FOR FEIDE I GRUNNOPPLÆRINGEN   
13. DESEMBER 2022 – VIDEOKONFERANSE/FYSISK OG DIGITALT 
Møtet startet kl. 09:00 tirsdag 13.12 og avsluttet klokken 12:00. 
  
Deltakere:   

Brian Jørgensen - Oslo kommune   
Viggo Fedreheim - Narvik kommune 
Lene Karin Wiberg – KS 
Sigrid Lian – Sikt 
Snorre Løvås – Sikt  
Kjell Sivertsen – Sikt 
Sindre Gusfre Berge – Utdanningsdirektoratet 
Kristian Bergem - Utdanningsdirektoratet  
Rune Nordang – Utdanningsdirektoratet 
Kjartan Muller - Utdanningsdirektoratet 
Kathrine Solstrand - Utdanningsdirektoratet  

 
Fraværende: 

Jon Skriubakken – Vestfold og Telemark fylkeskommune 
Inge Strømmen - Bergen kommune  

 
 
Saksliste: 
 
Sak 17/22 – Referat fra prioriteringsrådet 29.-30.09.22 (vedlegg 1) 
Vedtak: Godkjent uten merknader. 
 
Sak 18/22 - Orientering fra Udir om status for Feide og pågående saker 
Udir v/ Kathrine Solstrand ga en status gjennomgang av prioriterte saker som Feide-teamene 
i Sikt og Udir nå jobber med:  
 
Informasjonsarbeid: 

- Det er sendt ut et nyhetsbrev 09.12.2022 
- Feide-filmene er oppdatert med ny logo 
- Feide-konferanse i 2023 

o Det diskuteres dato i september 
o Det blir fysisk i Oslo-området 

Tiltak 3 i handlingsplanen 
- Datadeling: MVP1 er på plass – datadeling system til system. Det jobbes nå med 

tilgangsnivåer. 
Feide-ROS og DBA 

- Det gjøres testinger i kundeportalen 
- En betaversjon av leverandørerklæring er snart på plass 
- Det skal jobbes videre med: 

o Varsling når en tjeneste gjør en endring i tjenesten 
o eSignering 

Tilgjengelighetserklæring er på plass i kundeportalen 
- Fått gode tilbakemeldinger 
- Denne vil videreutvikles basert på tilbakemeldinger og innspill 

Tilgang på skolenivå 



- Pågående utprøving med 6 kommuner 
- Funksjonaliteten skal testes ut med en tjenesteleverandør 
- Denne funksjonaliteten skrus på for alle om ikke så lenge 

Gruppe-API 
- Oslo kommune nevner at dette er en sårt tiltrengt funksjonalitet med stort 

gevinstpotensialet. Spesielt med tanke på å lette arbeidet med integrasjoner. 
Foreldre-barn 

- 17. november var det et møte for å diskutere foreldreroller (Bufdir, barnevernet i Oslo, 
intern-juridisk i Udir) 

- Piloten deles i to 
o Del 1: omfatte en førstepilotering med bruk av foresatte slik at det kan brukes 

på tvers av SAS. Ikke noen foreldrerolle som utfordrer 
o Del 2: Involvere Bufdir og juridisk i Udir.  

 
KS kommenterte at dette bør tas opp i dialog med KS for å sikre god praksis og om 

nødvendig samordne definisjon av ulike foreldreroller på tvers av tjenesteområder. 

 
Vedtak: Tatt til orientering og tar med innspillene inn i det videre arbeidet. 

 
Sak 19/22 – Prioriteringslisten over Feide oppgaver (vedlegg 2) 
Det er ønskelig fra Narvik kommune at Feide-innlogging med Google prioriteres høyere opp. 
Sikt nevner at det må gjøres noen avklaringer med Google før arbeidet kan settes i gang. Det 
er ønskelig å ha et møte med relevante personer i Google og at Udir oppretter denne 
kontakten og avtaler et møte. Dette gjøres som et forberedende arbeid før selve 
funksjonaliteten utvikles.  
 
KS kommenterte at det er ønskelig å få fortgang i arbeidet med brukerstatistikkdata. Oslo 
kommune kommenterer til arbeidet med statistikk, at det er ønskelig at statistikken er 
maskinlesbart. 
 
Vedtak: Tatt til orientering, Udir tar kontakt med Google for et forberedende møte. 

 
Sak 20/22 - Mandat for Feide brukerforum og Feide ekspertråd (jfr sak 16/22) 
Prioriteringsrådet utgår, og det vil opprettes et «Feide brukerforum» og et «Feide ekspertråd». 

Oppgaven om å gi prioriteringsråd overføres til KS sitt opprettede Digioppvekst forum, som 

har representanter fra alle regionale nettverk og er en del av deres samstyringsstruktur. Feide 

brukerforum er ment til å nå bredt ut til alle vertsorganisasjoner og tjenesteytere med Feide-

informasjon, og skal ha møter to ganger i året. Et digitalt og ett fysisk. Brukerforumet ledes 

av Udir. Det må ses på allerede eksisterende modeller for hvor «Feide ekspertråd» passer inn. 

Begge rådene må settes inn i en struktur.  

KS nevner at det er viktig at informasjon om brukerforum og ekspertråd nås bredt til 

relevante aktører og at det er med representanter fra videregående skole.   

 
Vedtak: Tatt til orientering. 
 

Sak 21/22 – Eventuelt  

Ingen saker på eventuelt. 


